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Tilstede fra FAU Jørgen Grønsund, Anette Osaland, Sylvia
Bjørnsen, Maren Hana Einervoll,

Meldt forfall: Siri Vihovde Selvåg, Silje Myreng
Tilstede fra skolen: Geir Mikalsen, Claus Heggdal,

Sak
2024/11-01 Agenda:

● Innkomne saker

● Skolens tilbakemelding

● Eventuelt

Vedtak: Innkalling og agenda ble godkjent
2024/11-02 Innkomne saker:

Utbygging skole og vei
Diskusjon rundt lekser

2024/11-03 Skolens tilbakemelding
Det er mindre penger generelt til skolen. Må ta inn dette i SU for å gi
tilbakemelding. Neste SU er 6/12. Kan muligens ta som SU per epost før den tid.
Gode erfaringer fra Ungt Entreprenørskap blant elevene. First Lego League,
hadde besøk på båt. Besøk fra Ulfspillere. Hei Aksjon. Bør vise det som går bra.

Vedtak: Saken tas til orientering
2024/11-04 FB side

- FB side? Høre med Merete Fagernes-Turpin, Maren/Geir hører med hun

om vi kan komme inn. For å kunne skrive gode saker for å fremstille

skolen bedre. Min skole.

Vedtak: Lag ny. Lager ny side og informerer på Transponder.
2024/11-05 Status Stangeland skole utbygging

For små klasserom. Utbyggingen er ikke i planen i det hele tatt. Har ingen
praktiske rom som sløyd etc. Ønskelig å få med alle elevene også de med
praktisk mestring ønske. Bruke sløyd på Skeiene? Bruke Solaveien bedre. Alt
dette har stoppet opp. Få noe skriftlig fra brannvesenet/etater at de ikke bruker
denne veien som utrykningsvei. Mister areal bussvei.



Vedtak: Vi ønsker å ta dette videre. SU sak. Får mer underlag mtp status skole.
Claus tar kontakt med Skeiene ang sløyd og sjekker muligheten. Se på om en
kan bruke Solaveien til noe, f.eks kompromiss.

2024/11-06 Utbygging Oalsgata
Jarle fra Rogaland Fylkeskommune kommer trolig neste møte i 12 Februar for å
informere rundt hva vi får nytt og hva som forbedres. Det skal foreligge
tegninger på hvordan det ser ut. Sette opp rigg bak brakka slik at denne kan
bygges opp.
Vedtak: Passe på at kontaktperson kommer fra fylkeskommunen kommer
(Claus).

2024/11-07 Aktiviteter for Barna

Andre aktiviteter for barna. Eksempelvis servering av havregrøt en morgen.

Anette kikker på saken. Kakao, gløgg mm. Desember. FAU aktivitet. Ta med Claus

og elever. Uke 49, Fredag 6 desember, morgen, når de kommer. Hvilken type

mat?

Vedtak: Vi utfører dette arrangementet. Claus er behjelpelig. Spørre Rema om

mat.

2024/11-08 Lekser
Tilbakmelding fra forelder at en ønsker demokrati/diskusjon rundt lekser. Skolen
er bevisst på lekser og det er mulighet for leksehjelp. Anbefaler å ha kontakt
med lærer.
Vedtak: Saken tas til orientering. Mulig skolen kan informere rundt
leksebevissthet.

2024/10-0X Eventuelt
Tema for neste FAU møte:

- Status på oversetting av FAU skriv. Vedtak: vi bruker google translate. .

Sender til Geir/Claus. Tolk for foreldremøter?

- Var innom sanserommet.

Neste FAU møte 12 februar


